
Bestyrelsesmøde NBK  

Dagsorden/referat  
Onsdag d. 24. maj 2023 kl. 19.00 

Referent:  
Per Lindgreen 

 

Mødedeltagere:  

Lars Rüsz, Per Lindgreen, Jan S. Jensen, Thomas Olofsen, Anders Andersen, Camilla Meinecke 

Afbud:  

Anette Richs-Jensen  

Mathias Youden 

 

Dagsorden Referat og bilag 
1. Nyt fra formanden Nye døre i hallen: 

Tårnby kommune vil sætte nye døre op ind til hallen, og har 
spurgt klubben. 
Vi giver besked retur om at vi gerne vil have fuldt materet 
glas (de havde ellers foreslået gennemsigtigt glas), men det 
virker ikke optimalt. Ej heller at skifte overhovedet. 
 
Status på lederfesten: 
Antal deltagere – pt. 7. Lars rykker. Deadline 26/5. 
 

2. Nyt fra Kasserer Status på opgaveoverdragelse fra Inga (afgående kasserer) 
til Anders (ny kasserer):  
Anders mangler adgang til bank og til Box (klubbens arkiv 
system). 
Per er i gang med banken og Lars sørger for Box. 
 

3. Nyt fra SSU Trænerstatus – næste sæson: 
Mads Hallas og Lars Bendtsen er senior trænere næste 
sæson.  
 
Mødedato for holdturneringsudvalget er endnu ikke dukket 
op. 
 

4. Nyt fra USU Amagermesterskaber har været afholdt i Dragør. 
Lille antal deltagere fra NBK og ikke så mange sportslige 
resultater at berette om. Det blev til en 3. plads i U9 HS. 
KMB blev den samlede vinder. 
 
Afholdt ungdoms turnering i weekenden 20/5+21/5.  
Kæmpe succes til gengæld.  
Mange spillere fra NBK var tilmeldt.  
Sportsligt resultat: 
1 guld U15 HS.  
2 sølv i U13 HS.  
1 sølv i U15 DS og  
1 guld i U15 DD.  
 
Klubmesterskaber afholdes i uge 21 som afslutter sæsonen. 



 
5. Nyt fra VETU Mødedato for holdturneringsudvalget er endnu ikke dukket 

op. 
 

6. Ændringer – næste sæson Opfølgning på kontingentstigning, skal ændres til næste 
opkrævning jf. beslutning fra generalforsamlingen. 
 
Der kigges på banefordelingen på vores motionister frem 
mod næste sæson.  
Lars arbejder videre med dette. 
 
Nye træningstider til Ungdom – næste sæson. 
Trænerteamet v/Camilla har udarbejdet et oplæg til 
drøftelse.  
Camilla og trænerteamet arbejder videre med dette. 
 

7. De gode historier og bestyrelsens 
fokuspunkter i den kommende tid 

 

8. Eventuelt 8.1 Cafeteriet i hallen (Update): 
 
Der vil ikke være cafeteria i hallen frem til april 2024. Der er 
indgået en aftale mellem kommunen og forpagter indtil da, 
at man kun drifter cafeen i svømmehallen. 
Alle klubber (Brugerbestyrelsen) er ved at udarbejde et 
oplæg til kommunen med ønske om at bruge cafeteriets 
faciliteter indtil da. F.eks. service, opvaskemaskine mm. 
Både caféen i hallen og svømmehallen forventes at komme i 
udbud senere på året med opstart til april 2024 når den 
nuværende forpagtningsaftale udløber. 
 
 

Næste bestyrelsesmøde: 
 
 

23. august 2023 kl. 19.00 

 


